
铝铸件 花盘 铝件

产品名称 铝铸件 花盘 铝件

公司名称 宁波市鄞州韵盈机械制造有限公司

价格 面议

规格参数 重量:2.5kg
材质:铝
尺寸:350

公司地址 宁波市鄞州区云龙镇姚家浦村

联系电话 86 0574 88232484 15105740226

产品详情

宁波市鄞州韵盈机械制造有限公司

ningbo yinzhou yunying machinery manufacturing co.,ltd

宁波市鄞州韵盈机械制造有限公司座落在美丽富饶的海滨城市-宁波，海陆空交通十分便捷。

   本公司是一家专业从事设计开发、生产制造铝、铜、锌合金铸件的厂家，产品广泛应用于车辆，
船舶，机械等设备中。技术力量雄厚，机械设备和检测手段先进，尤其是拥有一支高素质的员工队伍。
拥有化学成分分析仪，能控制好产品的化学成分做到每批产品原材料材质和成品化学成分都经过分析：
拥有抛丸机、喷砂机和振磨机，能保证毛胚的表面质量和表面光洁度；拥有加工中心，数控铣床、数控
车床以及普通车床、钻床数台，能严格控制产品的尺寸和精度，完全做到了制模、铸造到零件机加工一
条龙务。制造的各种牌号铸件产品行销全国各地，并出口欧、美、日，深受众多用户高度评价和赞誉。
                     aluminum casting

本公司以“质量好、价格优、信誉重、科技领先”为准则，竭诚为广大客户提供优质服务，并且热忱欢
迎新老客户惠顾。

ningbo yinzhou yunying machinery manufacturing co.,ltd.is located in the beautiful coastal city-ningbo,with
convenient sea,air and land transportation.

the company specializes in design, research and manufacturing aluminum, copper and zinc alloy casting products,
which are widely used in vehicles, ships and machinery,etc.we have strong technical force, equipment, testing method
and professional personnel. there are chemical element analyzers that can control and analyze product chemical
element effectively; shot blasting machine, sand blasting machine and vibrative grinder which ensures the quality and
surface finish; processing center, cnc milling machine, cnc lathe, ordinary lathe and drill press that can strictly control
products size and precision. our products are sold all over the country and exported to europe, america and japan
which has enjoyed great reputation and won a lot of praise by customers at home and abroad.



the company upholds the criterion of "good quality, favorable price, credit-based and leading technology", we are
devoted ourselves to provide excellent service for customers, at the same time, welcome new and old customers to visit
our company.

add: yaojiapu village,yunlong town,yinzhou,ningbo

tel: 86-574-88232484    fax: 86-574-83018922                         

contact: manager zhu

e-mail:nbyunjia@163.com

url:www.nbyyjx.com        

"铝铸件 花盘 铝件"的重量为2.5KG，尺寸是350，材质为铝
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